



RECEIPT NO: _____

新加坡武术龙狮总会
SINGAPORE WUSHU DRAGON & LION DANCE FEDERATION

入会申请书
APPLICATION FORM

普通会员 (社团注册)
ORDINARY MEMBERSHIP (ROS)

准会员 (商业注册)
ASSOCIATE MEMBERSHIP (RCB)

团体名称 : _____

ORGANIZATION NAME: _____

50 SERANGOON AVE 2 #04-01 SINGAPORE 556129
TEL: 6382 3638 FAX: 6747 5977 email: info@wuzong.com



新加坡武术龙狮总会
SINGAPORE WUSHU DRAGON & LION DANCE FEDERATION

普通会员 / 准会员
入会申请书

ORDINARY / ASSOCIATION MEMBERSHIP
APPLICATION FORM

团体资料 ORGANIZATION INFORMATION
团体名称 : ORGANIZATION NAME: _____
地址 : ADDRESS: _____
团体/商业注册号码 ROS/RCB No. _____ 注册日期 REG DATE: _____
基本活动 PRINCIPAL ACTIVITIES: _____
有效日期 EXPIRY DATE: _____
本人/本会员遵守新加坡武术龙狮总会章程申请为其普通会员/准会员，该申请费 S\$ _____ 当即缴交秘书处，即请核准。若总会接受我的申请，此缴费将成为第一年的会费。
I/We agree to fully abide with the Constitution of the Singapore Wushu Dragon & Lion Dance Federation to be Ordinary/Association Member. The application fee is S\$ _____. If my application is successful, the fee paid shall be the first year subscription fee.

我 _____ (姓名) 在此表明在申请表格所呈报的资料和附属文件全为真实无误。

I, _____ (Name) declare that all the particulars in this application and the supporting documents are true to the best of my knowledge and belief and I have not willfully suppressed any material fact.

签名 SIGNATURE

日期 DATE

普通会员/准会员入会申请书
ORDINARY / ASSOCIATION MEMBERSHIP
APPLICATION FORM

编号 SN	职位 POSITION	姓名 (中文)	NAME	居民证号码 NRIC NO.	职业 OCCUPATION	地址 ADDRESS	联络号码 CONTACT	签名 SIGNATURE
1	会长 President							
2	秘书 Secretary							
3	财政 Treasurer							
4	教练 Coach							

教练资料 COACH INFORMATION

武术 / 舞龙 / 舞狮类别 Wushu / Dragon Dance / Lion Dance Discipline: _____

师承 Origin: _____

备注：请台端附上社团注册 / 商业团体证明与负责人居民证副本、教练证书及聘请函前来应征时请携带正本以便查阅。

NOTE: Please enclose true copies of ROS/RCB Certificate, Instructor Certification, letter from coaches stating their services with the organization and NRIC of Person-in-charge. Actual copies must be verified during the interview.

总会专用
FOR OFFICIAL USE ONLY

资料审查委员会评语
ASSESSMENT REMARKS

面试日期 Date of Interview: _____

1. 推荐理由 Reason(s) of Recommendation: _____

2. 不推荐理由 Reason(s) of Rejection: _____

审查委员姓名 / 签名
SIGNATORIES OF INTERVIEWERS

编号 SN	职位 POSITION	姓名 NAME	签名 SIGNATURE
1	主席 Chairman		
2	秘书 Secretary		
3	副秘书长 Asst. Secretary		
4	委员 Member		
5	委员 Member		
6	委员 Member		
7	委员 Member		
8	委员 Member		
9	委员 Member		
10	委员 Member		

会员简介

新加坡武术龙狮总会会员包括社团注册局注册的组织或商业注册处注册的机构。目前，总会拥有属会团体300多间。为促进各团体之间的交流和整体水平的提升，总会每年都会为属下会员、人民协会属下团体及教育部属下学校等团体主办武术、舞龙、舞狮比赛。同时，为进步提升统一武术、舞龙、舞狮教练及裁判资格水平，配合全国体育理事会要求准则，总会每年都为会员举办武术、舞龙、舞狮教练及裁判训练班。

总会本着促进新加坡武术、舞龙、舞狮、气功运动的宗旨，欢迎更多的团体加入新加坡武术龙狮总会，相互交流，共同发展本地的武坛。

会员享受权利和服务项目

(一) 权利：

1. 表决权、选举权和被选权：总会理事会选举两年一度举行，每一普通会员可通过其授权代表享有一票的投票权，从各普通会员候选人中选出20名理事会成员。准会原则可从各准会员候选人中选出6名代表进入理事会；
2. 参加总会主办之各项活动的权利。

(二) 服务项目：

1. 每年提供2本《武坛》；
2. 定期提供会讯；
3. 总会网站“会员专区”所提供的宣传机会；
4. 会员网站与协会网站的连接；
5. 参加总会举办的培训、研讨会等活动。

会员义务

会员应履行的义务：

1. 遵守总会章程，积极参加和支持总会的各项活动；
2. 及时准确地提供协会所需要的信息和资料；
3. 积极向总会反映情况，提出建议。

会员管理规定：

1. 未经总会许可，属会不能派队员（包括总会合格教练及裁判，运动员等）参与不属总会主办的任何赛事或工作；
2. 未经总会许可，属会不得擅自以总会名义对外活动；
3. 任何团体，包括非总会团体，未获得总会批准，不得以“代表新加坡”的名义参加国内外武术、舞龙、舞狮表演或竞赛；
4. 属会的会长、秘书、财政、或主要的联系人、企业名称、通讯地址、电话、传真等发生变更时应及时通知总会秘书处，请将新的资料来函秘书处或电邮至 info@wuzong.com；
5. 不按时缴纳会费者，视为自动退会，取消会员资格；
6. 如有普通会员、准会员违反总会章程与法则或损害本总会名誉者，经理事会审查属实，理事会有权采取任何适当行动，包括开除或暂停会籍；

7. 舞狮团体必须在春节期间采青都需要通过总会申请采青许可书，申请时必须详细列明他们要前往采青的地点。

入会程序

1. 填写入会申请表 1 份并提供相关资料 (请参阅入会条件) ；
2. 将申请入会资料交至新加坡武术龙狮总会秘书处 ；
3. 收到齐全的申请资料后，总会新会员审查委员会将发函通知申请入会团体，安排两位主要负责人及教练务必亲临总会面试 ；
4. 出席面试服装需端庄整齐 ；
5. 批准入会后，属会办理会费缴交 ；
6. 享受会员服务。

入会条件

1. 普通会员申请者须呈上以下文件：
 - 新加坡社团注册局注册证明
 - 章程 – 需列明团体活动包含体育或武术、舞龙、舞狮
 - 理事会名单
 - 会员名单 – 至少 30 名
 - 教练证书 – 由总会颁发的武术、舞龙或舞狮教练证书
 - 主要负责人的身份证副本 – 会长、秘书、财政
 - 教练书信证明为该团体之教练

注：文件不齐，申请将不被处理
2. 准会员申请者须呈上以下文件：
 - 商业注册处注册证明 – 注明活动包括体育或武术、舞龙或舞狮
 - 教练证书 – 由总会颁发的武术、舞龙或舞狮教练证书
 - 主要负责人的身份证副本 – 会长、秘书、财政、教练
 - 教练书信证明为该团体之教练

注：文件不齐，申请将不被处理
3. 团体名字：
 - 团体的注册名字不可太过商业化，如“私人有限公司 (Private Limited)、文化 (Culture)、娱乐 (Entertainment)”等字眼 ；
 - 团体的注册名字不得与本总会原有团体名字相同，同音或颠倒次序 ；
 - 如果团体名字有“新加坡”，应该把“新加坡”放在名字后面并加上括号 ；
 - 团体名字 (其中包括寺庙或商会注册) 应尽量与活动范畴相符，如“龙狮团”，应有舞龙和舞狮活动。
 - 申请入会未通过之前请各团体不要自行订做制服等物品，若名字上有差异，本总会一概不负。
4. 团体需要注明活动范畴，并呈上相关教练证书。如果团体活动包括武术，就需呈上武术教练证书。同样的，如果团体活动只有舞龙、舞狮，就只须注明舞龙、舞狮，并呈上舞龙、舞狮教练证书。如果有武术、舞龙、舞狮等活动，就得呈上所有相关教练证书。

会费缴交

会费标准：

1. 普通会员 (社团注册局注册) : S\$50.00 + 7%消费税 = S\$53.50
2. 准会员 (商业注册局注册) : S\$100.00 + 7%消费税 = S\$107.00

交费时间：

1. 会员须在每年3月31日前缴交当年的会费；
2. 新入会的会员须在批准入会后缴交当年会费。

MEMBERSHIP

INTRODUCTION

The Singapore Wushu Dragon & Lion Dance Federation (SWDLDF) members consist of Wushu organizations, associations or clubs registered under the Singapore Registry of Societies, and institutions with objectives of promoting Wushu as sports registered under the Accounting and Corporate Regulatory Authority in Singapore. SWDLDF now has a total of more than 300 members.

In order to promote exchanges between members and increase the overall standard of members in the martial art sports; SWDLDF organized yearly events such as Wushu, Dragon and Lion Dance competitions for its members, members of People's Association and schools from the Ministry of Education in Singapore. Similarly, to increase the standards of Wushu, Dragon and Lion Dance instructors and judges, and to comply with the Singapore Sports Council requirements; SWDLDF organized and conduct training classes for instructors and judges on a yearly basis.

In line with the objectives to promote Wushu, Qigong, Dragon and Lion Dance in Singapore; SWDLDF welcomes more associations, clubs and institutions to join as members to participate in the promotion of martial art sports in Singapore.

MEMBERSHIP PRIVILEGES

- 1 . Entitlement
 - a) Voting right and right to be elected: the election for the SWDLDF council members is held once every two years. Each SWDLDF ordinary member representative is entitled to one voting right to select 20 committee members from the list of nominated candidates from the ordinary members group. Associate members can choose from the list of nominated associate member candidates, 6 candidates will be voted as members of the SWDLDF committee.
 - b) Participate in the events organized by SWDLDF.
- 2 . Services
 - a) Receive 2 copies of SWDLDF magazine – Wutan
 - b) Receive newsletter from SWDLDF regularly
 - c) Listed in SWDLDF website members segment
 - d) Link from SWDLDF website to members website
 - e) Participate in training classes, seminar or other events organized by SWDLDF

MEMBER RESPONSIBILITIES

Member Responsibilities:

- 1 . Observe SWDLDF rules and regulations, support and participate in events organized by SWDLDF
- 2 . Promptly forward information and/or materials required by SWDLDF
- 3 . Provide feedbacks and suggestions to SWDLDF

Membership Rules:

- 1 . Members (including SWDLDF instructors, judges, sportsmen and sportswomen) are not permitted to participate in events or activities that are not organized or approved by SWDLDF
- 2 . Use the name of SWDLDF in any events or activities without the approval of SWDLDF
- 3 . Any SWDLDF members or non-members are not permitted to participate as representative of Singapore in local or foreign Wushu, Dragon and Lion Dance competitions or events without the approval from SWDLDF
- 4 . Any change in the name, mailing address, telephone number or facsimile number of member's organization, president, secretary general, treasurer or Person-in-Charge should promptly inform SWDLDF secretariat. Please provide the change in information by letter to the SWDLDF secretariat or through email at info@wuzong.com
- 5 . Membership is deemed to be expired and rights of membership will be withdrawn if the fee of the membership is not paid on time.
- 6 . In the event, the SWDLDF rules and regulations are breached by any ordinary or associate member, an investigation will be conducted by SWDLDF. If the investigation found that the incident to be valid, the party or parties involved in the incident will be suspended or dismissed as a member or the SWDLDF.

7. During the period of Lunar New Year, all lion dance organizations are required to obtain permits from the Singapore Police Department to perform the "Plucking the Green" through SWDLDF. Application must provide details of the location in which the "Plucking the Green" will be performed.

Membership Registration Procedure:

1. Complete the membership registration form with all the required data (please refer to the Membership Terms and Conditions).
2. Submit the completed registration form to SNWF Secretariat.
3. Upon receiving the registration form, an interview with two key personnel and the coach from the organization (applicant) will be scheduled. Applicants will be interviewed by interviewers from the SWDLDF New Membership committee.
4. Dress Code for the interview must be casual and smart.
5. Once registration for membership is approved, the membership fee will be collected.
6. Membership status begins.

MEMBERSHIP TERMS AND CONDITIONS

1. The ordinary member applicant must present the following documents:
 - Singapore Registry of Societies registration letter
 - Constitution – stating clearly whether the organization main activity is in sports, martial arts, dragon dance or lion dance
 - The management committee name list
 - Membership name list – with a minimum of 30 names
 - Instructors certification – Instructor certification issued by SWDLDF
 - A duplicate copy of key committees' identification card – Organization's president, secretary, and treasurer.
 - Letter from coaches stating their services with the organization

NOTE: Ordinary member applications submitted without any of the above documents will not be processed.
2. The associate member applicant must present the following documents:
 - Accounting and Corporate Regulatory Authority registration letter – indicating clearly whether the main activity is in sports, martial arts, dragon dance or lion dance
 - Instructors certification – Instructor certification issued by SWDLDF
 - A duplicate copy of key committees' identification card – Organization's president, secretary, and treasurer.
 - Letter from coaches stating their services with the organization

NOTE: Associate member applications submitted without any of the above documents will not be processed.
3. Name of Organization
 - The registered name of the organization must not have commercial phrase such as "Private Limited, Culture, Entertainment" and so forth.
 - The Organization's name cannot be similar with the existing members, same pronunciation or in reverse order.
 - If the organization name includes the word "Singapore", this should be placed behind the name of the organization and in parentheses.
 - The name of the organization (including Temple and culture society) should indicate clearly the category of activity that the organization is representing. Example: organization with name that includes "Dragon and Lion Organization" should be involved in activities of dragon and lion dance or activities of similar form.
 - Organization are require to bear in mind not to order any uniform and other product before the interview as SWDLDF will not be held responsible if there is any discrepancies in the name of the organization.
4. The organization needs to indicate the activity category and present the respective instructor certificate for that activity, i.e. if the organization only involves in martial arts activities, then only instructor certificate for martial arts is required to be submitted. Similarly, if the main activity of the organization is in dragon dance or lion dance, then the respective instructor certification is required to be submitted. If the organization has a combination of martial arts, dragon dance, lion dance or any other forms of combination, then all the respective instructor certificates needs to be submitted.

MEMBERSHIP FEE

- 1 . Ordinary member (registered under the Singapore Registry of Societies): S\$50.00 + 7% GST = S\$53.50.
- 2 . Associate member (registered under the Accounting and Corporate Regulatory Authority in Singapore) : S\$100.00 + 7% GST = S\$107.00

MEMBERSHIP FEE PAYMENT DATE

- 1 . Annual Membership fee must be paid before the 31st March of the year.
- 2 . New member is required to pay the membership fee for that year upon acceptance as a new member into SWDLDF.